

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2020-10-06
Plats:	Orrliden
Närvarande	Pär Eriksson Michael Petersson Maria Larsson Satu Verlinna Ulrika Kårefjärd Sonja Andersson Ulf Pettersson Johan Sjöberg Roger Gill Nina Lindström Tomas Eriksson (fram till och med punkt 3) Marcus Holmlund, SÖFF (punkt 7)

Ej närvarande:

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

a. *Godkännande av föregående protokoll*

Vi godkände och lade tre tidigare mötesprotokoll, 2020-09-08 samt Årsmötesprotokoll och konstituerande, till handlingarna.

3. Läget på Orrliden

Vaktmästare, Tomas, var inbjuden till denna punkt där vi summerar vad som fungerat bra, vad vi behöver förbättra på anläggningen mm under året.

Finns synpunkter på belysningen då det känns som att den inte riktigt punktar ner på enbart arenan utan lite för mycket på omgivningen.

Lagen behöver tänka till på de gamla 11 mot 11-målen och vart man ställer dem vid sidan av planen. Det har hänt ett flertal gånger att de gått in i ytan vid längdhoppningsgropen och därmed släpat med sig sand och grus in på konstgräsplanen när man väl ska använda dem.

Över lag har vi fått bra beröm för vår arena, viss avsaknad av kiosken men där finns det ju förklarliga skäl.

Vi behöver få hjälp med trafikplaneringen kring anläggningen då flertalet besökare parkerar felaktigt och därmed trafikfarligt.

När vinterunderhållningen drar igång på konstgräsplanerna behöver vi hålla lagen uppdaterade med information om hur, var och varför vi agerar utifrån väderförhållandena som råder.

Summerat är det högprioriterat med belysning och parkering.

4. Summering av läget i fotbollsverksamheten

- a. *Rapport träff med ungdomstränarna, damlagen och herrlaget*
Seniorlagen har spelat klart sina matcher och just nu har vi dialog med tränarna inför nästa säsong. Inget är klart än. Damlaget har dessutom en enkät ute hos spelarna i de båda damlagen och U17 för att se vad tjejerna själva vill inför nästa säsong.
Finns önskemål, från tränarna, om att satsa på målvaktstränare och att det ska finnas tydligare mål på vad föreningen vill. Det finns även önskemål om att kunna sätta sig på Orrliden och lösa läxor mellan skola och träning.
Vid novembermötet går vi mer på djupet på dessa frågor.
- b. *Eventuella nya beslut och riktlinjer avseende coronan*
Vi håller fast vid nuvarande riktlinjer.

5. Ekonomi – lägesrapport

- a. *Ekonomiska läget jan-sept*
Läget ser stabilt och bra ut. De placerade pengarna har redan gett avkastning.
En ny ansökan om kompensationsstöd ska göras.

6. Modernisering av Orrliden

- a. *Avstämning läget*
Vid mötet med kommunen i förra veckan så meddelades det att ombyggnationen av omklädningsrum 1-4 är klara och byggnadsritningar är inlämnade för ombyggnationen på baksidan. De kommer att påbörja rivningen av nuvarande baracker v44. Förråden behöver därmed rensas. Uppvärmningen av hela anläggningen kommer inte riktigt räcka till men det löses genom att sätta luftvärmepumpar i de två nya omklädningsrummen.
- b. *Läktarfrågan – statusrapport*
Vi kommer att få hjälp, av Oskar Parnéus, att förbereda underlaget till ytan där läktaren ska stå och bygglov/intyg ska inte vara något problem enligt kommunen.

7. Diplomerad förening

- a. *Genomgång av arbetet*
Marcus Holmberg, SöFF, var inbjuden till mötet för att diskutera vårt arbete kring Diplomerad förening.
SöFF kommer att bjuda in till en uppstartsträff, liknande den vi var på i Sundbyholm i början på året, då fler föreningar än vi har haft arbetet på paus pga panemin.
En stor fördel är att starta arbetsgrupper där man involverar medlemmar som inte har något annat engagemang (tex tränare eller kontaktförälder) som har mer tid att lägga på arbetet kring diplomereringen.
Marcus konstaterade att ledarförsörjning och spelarutbildningsplanen behöver förtydligas i vår Verksamhetsplan. Vi ska även ta tillfället i akt att bjuda ut Semir Mehanovic, SöFF, till våra lags träningar i form av mentor/utvecklare till träningsupplägget utifrån spelarutbildningsplanen.
Vi är även rörande överens om att vi behöver bli bättre att kommunicera med våra medlemmar.

Pär och Maria sätter sig och går igenom underlaget som krävs för att se vad vi ytterligare behöver komplettera.

8. Rapporter och diskussion

a. Summering årsmötet 17 september

Drygt 20 medlemmar närvarade på årsmötet och allt flöt på bra.

b. Kansliet aktuella frågor

United planerar att genomföra Rekarne Girls Cup 23-25 oktober och kommer hyra in sig på våra planer, i år igen, och de vill även ha hjälp att bemanna kiosken. Vi kontaktar dem och meddelar våra riktlinjer, under rådande pandemi, och att våra omklädningsrum tyvärr inte går att nyttja under ombyggnationen.

En ny överenskommelse ska skrivas med kommunen rörande anläggningen och ett förslag finns framtaget.

Vi är inbjudna till något som heter Dialogforum 11/11, ett möte mellan kommunen och föreningarna för att förbättra dialogen däremellan. Maria och Roger representerar föreningen.

Föreningsträffen som ESEM skulle hålla i är inställd och presentationer kommer att skickas ut istället.

Vi har sponsorpengar kvar hos InterSport och vi tänkte investera pikétröjor till styrelsen.

9. Styrelsemöten hösten 2020

a. Tisdagar 18.00-20.00

3 november – 8 december

b. Förslag till tider för våren 2021

9 februari – 9 mars – 13 april – 4 maj – 8 juni

10. Skrivelser och inbjudningar

Inga skrivelser inkomna utöver de som vi redan erhållit via mailen.

11. Övriga frågor

a. Inför hösten

Senior-/Ungdomskommitté

Extra satsningar 2021

Domaransvarig

12. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Prioriteringsfrågor kring arenan – belysning och parkering
- Vid novembermötet går vi igenom önskemålen från tränarträffen
- Fortsätta arbetet kring punkterna som kom upp i och med Diplomerad förening och Marcus Holmbergs besök
- Maria kontaktar United och diskuterar Rekarne Girls Cup
- En ny överenskommelse med kommunen ska skrivas

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson